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Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zrvracam sig z uprzejmq proSb4 w irnieniu osrib zamieszkalych w okolicy

ulicy Rybnickiej i Spokojnej o zwigkszenie iloici kursow autobusu linii nr 14

do pgtti przy ulicy Rybnickiej. Z takiego rozwi4zanta konrunikacyjnego

korzystali ltrieszkaricy tej czgSci Wlociawka przemieszczajqc siq na inne

dzielnice oraz osoby pracuj4ce w zakladach przy Alei Kazimierza wielkiego.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc rv tej sprawie.
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